
Protokół z LI Sesji Rady Gminy Kłodawa, 
która odbyła się w dniu 24 maja 2023r. 

w Gminnym Centrum Kultury w Kłodawie 
 

Ad.1. Otwarcie sesji. 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona otworzył obrady LI Sesji Rady Gminy 
Kłodawa. 
 
Ad.2. Stwierdzenie quorum. 
Na podstawie listy obecności oraz logowań w systemie e-sesja Przewodniczący stwierdził, że 
w obradach LI Sesji uczestniczy 15 radnych. 
 
Ad.3. Przyjęcie porządku obrad (druk nr 710). 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona wskazał, iż w porządku obrad jest 
błąd polegający na niewłaściwym tytule uchwały. Właściwy tyt. brzmi „zatwierdzania 
sprawozdania finansowego za 2022 rok” Zarządził głosowanie w sprawie sprostowania tytułu 
uchwały. 
 
Głosowanie nr 1 w sprawie: 
Przyjęcia porządku obrad z poprawką w tytule uchwały (druk nr 710). 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, 
Rafał Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina 
Maciejewska, Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian 
Żołędziejewski 
 
Ad.4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
Nie zgłoszono uwag w związku z czym Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Korona poddał 
jego przyjęcie pod głosowanie. 
 
Głosowanie nr 2 w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, 
Rafał Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina 
Maciejewska, Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian 
Żołędziejewski 



 
Ad.5. Rozpatrzenie informacji: 
a) Wójta o jej działalności w okresie międzysesyjnym (druki nr 711, 712, 713); 
 
Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak poprosiła Pana doktora Łukasza Grzesiaka o 
omówienie prac  związanych z procedowanymi zmianami w ustawie o planowaniu 
zagospodarowaniu przestrzennym oraz o odniesienie się do pytań, które padły na 
poprzedniej sesji.  
 
Doktor Łukasz Grzesiak wyjaśnił, dlaczego przystąpiono do prac nad planami 
zagospodarowania przed uchwaleniem studium. 
 
Radny Roman Leśnicki poprosił o ustosunkowanie się do pytań, które zostały zadane na 
poprzedniej sesji dotyczącymi opracowania planu przed  uchwaleniem studium. 
 
Doktor Łukasz Grzesiak poinformował, iż taki sposób postępowania wynika z nowelizacji 
branżowych ustaw. Przystąpienie do opracowania planu po uchwaleniu studium, nie będzie 
możliwe w obecnym porządku prawnym, ponieważ nikt proceduralnie nie zdąży go wykonać. 
 
Radny Jan Kubera Zapytał, czy wnioski do planu muszą się odnosić do obowiązujących 
dokumentów.  
 
 Doktor Łukasz Grzesiak odpowiedział, iż każdy mieszkaniec ma prawo do złożenia wniosku 
takiego jaki chce. Jeśli będzie obowiązywać stare studium to wszystkie wnioski będą 
zweryfikowane pod kątem starego studium, jeśli nowe to wnioski będą weryfikowane pod 
kątem nowego studium.  
 
Mieszkanka Gminy Kłodawa Katarzyna Olejnik zapytała, czy powstanie harmonogram, który 
pozwoli się mieszkańcom zorientować w postępie prac nad uchwaleniem studium. 
 
Sekretarz Karolina Niciejewska odpowiedziała, iż ze względu na złożoność tego procesu i tą 
wieloetapowość i wielowątkowość na tą chwilę nie jesteśmy w stanie przygotować takiego 
sztywnego harmonogramu, ponieważ on będzie mógł ulegać zmianie. Były uzgodnienia 
dotyczące studium to teraz będzie podlegało analizie i nie chcielibyśmy też wprowadzając tutaj 
mieszkańców w błąd. Będziemy na bieżąco o wszystkich tych elementach postępowań 
informowali zarówno państwa jak i mieszkańców poprzez naszą stronę internetowej czy 
Biuletyn Informacji Publicznej, bo na tą chwilę to chyba za wcześnie byłoby podać taki sztywny 
harmonogram z znaczeniem konkretnych terminów.  
 
Ad.6. Rozpatrzenie sprawozdań z:  
 
a) wykonania budżetu gminy Kłodawa za rok 2022 (druki nr 714, 714a, 714b, 714c, 714d, 
714e, 714f, 714g, 715);  
Skarbnik Gminy Kłodawa Agnieszka Chudziak – omówiła sprawozdanie  z wykonania budżetu 
Gminy Kłodawa za 2022 rok oraz odczytała Uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej w której 
zawarta jest pozytywna opinia na temat sprawozdania z wykonania budżetu. 
 



Radni nie wnieśli uwag do zaprezentowanego sprawozdania w związku z czym 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona przystąpił do realizacji kolejnego 
punktu porządku obrad. 
 
Ad.7. Debata nad raportem o stanie Gminy Kłodawa (druk nr 716). 
Wójt Gminy Anna Mołodciak przedstawiła szczegółowy raport o stanie Gminy Kłodawa za 
rok 2022. 
 
Radna Bożena Adamczak zwróciła uwagę na to iż raport zawierał wszystkie niezbędne 
informacje i pochwaliła jego przygotowanie. 
 
Radny Jan Kubera zwrócił uwagę na błąd w ilości zawieranych małżeństw na stronie 8. 
Natomiast mam taką uwagę, która nie tylko mnie trochę zastanawia i pobudza do jakiegoś 
niedobrego myślenia. Zwrócił uwagę, że odbywają się spotkania w sprawie studium na 
którym mieszkańcy nie pozostawili suchej nitki. Nie wiadomo czy zgłaszane uwagi zostaną 
uwzględnione.  Pod koniec roku uchwaliliśmy Strategię, która nie uwzględniła wszystkich 
terminów i została przez Wojewodę unieważniona. Teraz składamy uwagi do planu na etapie 
procedowania nowego studium. Mieszkańcy są pogubieni. 
 
Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak odpowiada, że przy tak rozwijającej się gminie to nie 
jest żaden negatyw, że pracujemy nad tyloma dokumentami.  
 
Doktor Łukasz Grzesiak odpowiada, że rozumie ten brak możliwości objęcia całościowego 
kompleksowego wszystkich zmian, które się toczą to jest słuszne w gruncie rzeczy odczucie. 
Specjaliści mają problem z objęciem ilości procedowanych zmian, a ustawa, która wejdzie w 
życie wprowadzi jeszcze większy chaos. Zgłoszone uwagi do studium zostały przez Panią wójt 
właściwie rozpatrzone. Teraz przy ponownym wyłożeniu  studium do publicznego wglądu 
będą tylko procedowane uwagi, które nie zostały uwzględnione i później będą 
przedstawiane radzie gminy. Na razie wszystkie uwzględnione uwagi zostały jeszcze raz 
wysłane do uzgodnień i opiniowania.  
 
Radny Jan Kubera odpowiada, iż nie mówił, że prawo zostało łamane czy naruszone to nie o 
to chodzi, bo tu nie zostało naruszone prawo to nie na tym rzecz polega. Dodał, że prosi tylko 
o protokół w którym będzie napisane które uwagi zostały uwzględnione a które nie. 
 
Ad.8. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
a) udzielenia Wójtowi gminy Kłodawa wotum zaufania (druk nr 717); 
Radny Jan Kubera poinformował, że ma uwagę od nośnie sformułowania „do dnia 
dzisiejszego” oraz prosi konkretnie, że jeżeli jest projekt uchwały to do dnia tego projektu 
uchwały, które zawitają na naszych stronach. Jeżeli to jest do pierwszego grudnia to do 
pierwszego grudnia, a tak do dnia dzisiejszego to jest takie bardzo enigmatyczne pojęcie, o 
który dzień chodzi i to nie chodzi o to żebyśmy tu coś zmieniali, ale prosiłbym żeby na 
następnej uchwale była konkretna data.  
 
Przewodniczący Rady Andrzej Korona odpowiada, że dzisiaj mamy 24 maja oraz że Pan 
radny Kubera mówi nie o treści projektu uchwały tylko o uzasadnieniu. Głosujemy nie nad 



uzasadnieniem tylko nad projektem uchwały. 
 
Głosowanie nr 3 w sprawie: 
Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi gminy Kłodawa wotum zaufania (druk nr 
717);. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, 
Rafał Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina 
Maciejewska, Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian 
Żołędziejewski 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr LI/443/2023. 

b) zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2022 rok (druk nr 718); 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona poinformował, iż Regionalna Izba 
Obrachunkowa pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie finansowe. 

Nie zgłoszono żadnych uwag w związku z czym Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa poddał 
przyjęcie uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowanie nr 4 w sprawie: 
Przyjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2022 rok (druk nr 
718);. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, 
Rafał Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina 
Maciejewska, Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian 
Żołędziejewski 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr LI/444/2023. 

c) udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Kłodawa za 2022 rok (druk nr 719);  
 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Stanisław Korona omówił projekt uchwały 
oraz przedstawił pozytywną opinię Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego w przedmiocie 
uchwały następnie odczytał następujące dokumenty: 



1. Uchwałę. w sprawie wydania opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy 
Kłodawa za 2022 rok wraz z informacją o stanie mienia Gminy Kłodawa. 

2. Wniosek komisji Rewizyjnej Rady Gminy Kłodawa. w sprawie udzielenia absolutorium 
Wójtowi Gminy Kłodawa. 

3. Uchwałę w sprawie wydania opinii o wniosku  Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Kłodawa 
w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Kłodawa. 

 
W związku z brakiem głosów Przewodniczący Rady Andrzej Korona poddał przyjęcie uchwały 
pod głosowanie. 

Głosowanie nr 5 w sprawie: 
Przyjęcia uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Kłodawa za 2022 rok 
(druk nr 719); 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, 
Rafał Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina 
Maciejewska, Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian 
Żołędziejewski 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr LI/445/2023. 

d) zmiany uchwały budżetowej Gminy Kłodawa na 2023 rok (druk nr 720); 
Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Wanda Grabowska 
przedstawiła pozytywną opinię komisji na temat projektu uchwały. 
 
W związku z brakiem głosów Przewodniczący zarządził głosowanie. 
Głosowanie nr 6 w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Kłodawa na 2023 rok (druk 
nr 720); 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, 
Rafał Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, 
Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian Żołędziejewski 
BRAK GŁOSU (1) 
Janina Maciejewska 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr LI/446/2023. 



 
 
e) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kłodawa na lata 2023 - 2029 (druk 
721); 
Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Wanda Grabowska 
przedstawiła pozytywną opinię komisji na temat projektu uchwały. 
 
W związku z brakiem głosów Przewodniczący zarządził głosowanie  

Głosowanie nr 7 w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kłodawa na 
lata 2023 - 2029 (druk 721);. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, 
Rafał Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina 
Maciejewska, Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian 
Żołędziejewski 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr LI/447/2023. 

f) wniesienia aportu do spółki Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji w Gorzowie 
Wlkp. Sp. z o.o., w której Gmina Kłodawa jest udziałowcem (druk nr 722); 
Przewodniczący Komisji Komunalnej Ryszard Burzawa przedstawił pozytywną opinię komisji 
w przedmiocie uchwały. 
W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa zarządził głosowanie. 
 
Głosowanie nr 8 w sprawie: 
Podjęcia uchwały w sprawie wniesienia aportu do spółki Przedsiębiorstwo Wodociągów i 
Kanalizacji w Gorzowie Wlkp. Sp. z o.o., w której Gmina Kłodawa jest udziałowcem (druk nr 
722). 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, 
Rafał Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina 
Maciejewska, Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian 
Żołędziejewski 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr LI/448/2023. 



 
 
g) wyrażenia zgody na sprzedaż części nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Kłodawa (druk nr 723); 
Przewodniczący Komisji Komunalnej Ryszard Burzawa przedstawił pozytywną opinię komisji 
w przedmiocie uchwały. 
W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa zarządził głosowanie. 
 
Radny Jan Kubera zapytał, czy jest opinia rady sołeckiej w tej sprawie i dlaczego chcemy aby 
na osiedlu domków jednorodzinnych były magazyny. Teren pod to przeznaczony jest 
naprzeciwko cmentarza. 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Korona odpowiedział, że w uzasadnieniu jest mowa o tym, że 
ta działka jest położona w sąsiedztwie działek, na których prowadzona jest działalność 
gospodarcza, a w statutach sołectw nie ma takiego zapisu, który by obligował gminę do 
zasięgania opinii sołectw w tego typu sprawach. 
 
Kierownik Jerzy Jesis dodaje, że teren gdzie przeznaczona jest ta działka do sprzedaży w 
obrębie znajduje się teren, który posiada plan zagospodarowania przestrzennego. Niestety 
przy sprzedaży, jaką agencja przeprowadziła, kto inny kupił działki budowlane, a kto inny 
kupił działki przemysłowe.  
 

W związku z brakiem dalszych uwag Przewodniczący poddał przyjęcie uchwały pod 
głosowanie. 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr LI/449/2023. 

Głosowanie nr 9 w sprawie: 
Przyjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż części nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Kłodawa (druk nr 723);. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, 
Rafał Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Roman Leśnicki, Janina Maciejewska, 
Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian Żołędziejewski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Jan Kubera 
 
h) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy Kłodawa 
(druk nr 724); 
Przewodniczący Komisji Komunalnej Ryszard Burzawa przedstawił pozytywną opinię komisji 
w przedmiocie uchwały. 



W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa zarządził głosowanie. 
 
Głosowanie nr 10 w sprawie: 
Przyjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Kłodawa (druk nr 724);. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, 
Rafał Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina 
Maciejewska, Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian 
Żołędziejewski 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr LI/450/2023. 

i) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Kłodawa oraz zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia tej 
umowy (druk 725); 
Przewodniczący Komisji Komunalnej Ryszard Burzawa przedstawił pozytywną opinię komisji 
w przedmiocie uchwały. 

W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa zarządził głosowanie. 
 
Głosowanie nr 11 w sprawie: 
Przyjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Kłodawa oraz zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia tej umowy (druk 725). 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, 
Rafał Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina 
Maciejewska, Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian 
Żołędziejewski 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr LI/451/2023. 

j) współdziałania celem realizacji Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych Miejskiego 
Obszaru Funkcjonalnego Gorzowa Wielkopolskiego (druk 726). 



Przewodniczący Komisji Komunalnej Ryszard Burzawa przedstawił pozytywną opinię komisji 
w przedmiocie uchwały. 
 
Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak  zgłosiła autopoprawkę do § 1o następującej treści: 
„Gmina Kłodawa przystępuje do współdziałania z gminą Bogdaniec, Deszczno, miastem 
Kostrzyn, Lubiszyn, Santok, Skwierzyną, miastem i gmina Strzelce, miastem i gminą Witnica” 
 
Radny Jan Kubera zaapelował do Pani Wójt o rozpoczęcie rozmów nad wspólnym biletem. 
 
Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak odpowiedziała, że od wielu lat dążymy do tego żeby 
ten bilet był jeden dla wszystkich. Miejmy nadzieję, że w końcu radni rady miasta podejmą 
taką decyzję. 
 
W związku z brakiem dalszych uwag Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa zarządził 
głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały. 
 

Głosowanie nr 12 w sprawie: 
Przyjęcie uchwały w sprawie współdziałania celem realizacji Zintegrowanych Inwestycji 
Terytorialnych Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Gorzowa Wielkopolskiego (druk 726).. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, 
Rafał Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina 
Maciejewska, Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian 
Żołędziejewski 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr LI/452/2023. 

 
Ad.9. Wolne wnioski.  
Mieszkanka Gminy Kłodawa Katarzyna Olejnik poinformowała, że mieszkańcy założyli 
stowarzyszenie aby wspierać gminę w działaniach związanych m.in. z ekologią. Poprosiła o 
spotkanie na którym zostaną poruszone sprawy ochrony terenów przy rzeczce Srebrnej oraz 
kwestie urbanistyczne. 
 
Mieszkaniec Gminy Kłodawa Robert Piekarski przedstawił członków stowarzyszenia. 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Korona poinformował, iż pismo skierowane do Rady zostało 
przekazane bez podpisu. 
 



 Mieszkanka Gminy Kłodawa Katarzyna Olejnik odpowiedziała, że pismo zostało przekazane 
ePUAPem i zostało też przedłużone na spotkaniu, które tutaj było zorganizowane przy 
udziale RDOŚu i Gminy.  
 
Radny Jan Kubera przypomina, że miesiąc temu zgłaszał, aby ściągnąć tablice z byłych 
obiektów gminnych np. biblioteka. 
 
Radna Bożena Adamczak przekazuje serdeczne podziękowania dla Pana wicewójta Andrzeja 
Kwiatkowskiego za zasadzenie kwiatów w miejscach pamięci w Różankach.  
 
Ad.10. Zamknięcie obrad. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej 
Korona zamknął obrady LI Sesji Rady Gminy Kłodawa. 
 
protokół sporządziła: 
Kamila Kłosowska 
 
  

Przewodniczący 
Rada Gminy Kłodawa 

  
 
 
 


